
NOTULEN VAN DE BESTUURS- EN COMMISSIE VERGADERING VTV WIJKEROOG  

 MAANDAG  8 augustus 2022, KANTINE 19.30  

  

Aanwezig   

Bestuur: Joke van der Linde, Julia Anderies,  Frank Alkema, Tom Wilbrink, Jorna Barning  

Commissies Peter van Egmond, Yvonne van der Kolk  

Afwezig door vakantie: Marc Bouwman, Katinka Fransman 

  

• Opening en vaststellen agenda  

  

• Mededelingen en ingekomen stukken  

  

Kennismaking Jorna: het voorstel is om haar als communicatieadviseur aan te stellen. Jorna 

gaat onderzoeken waar de communicatie tussen het bestuur en de leden kan worden 

verbeterd, zodat er meer duidelijkheid ontstaat wat het bestuur doet voor de vereniging. De 

nieuwe functie zal geïntroduceerd worden op de website en het publicatiebord. Dit idee is 

ontstaan na de ALV waarbij duidelijk werd dat er veel onvrede heerst bij de leden. Jorna 

gaat de komende periode in gesprek met de commissies en vrijwilligers.  

Frank maakt een lijst van alle commissies en vrijwilligers, zodat het bestuur hiervan gebruik 

kan maken mbt de communicatie.  

  

Hakseldag: het voorstel is om op 22 oktober een hakseldag te organiseren. Joke neemt 

contact op met Denneman voor een prijsopgave.  

  

Prijzen tuinhuisjes: er is nog steeds veel vraag naar tuinhuisjes. De vraagprijzen voor de 

huisjes zijn erg hoog. Er wordt nu gewerkt met de kandidatenlijst. Bij inschrijving wordt 

gevraagd naar het budget wat kandidaat-leden willen uitgeven aan een huisje.  

Dit jaar kijkt het bestuur aan hoe het verloopt met de verkoopprijzen.   

  

Herbespreken staat van onderhoud tuintjes: hierover is contact geweest met AVVN. Er moet 

een dossier opgebouwd worden d.m.v. briefverkeer als de tuinen verwaarloosd worden. De 



brieven worden aangetekend verstuurd. Voor het kunnen onteigenen is een stappenplan 

gemaakt door het bestuur. Dit proces neemt een aantal maanden in beslag.  

  

  

• Parkbeheer  

  

Er is een gesprek geweest met de gemeente. Er wordt door tuinders teveel groenafval 

gedumpt op verschillende plekken. Zoals het nu gaat, mag het niet. Het is op grond van de 

gemeente. In overleg met de gemeente kunnen er plekken aangewezen worden waar de 

tuinders hun groen afval kunnen neerleggen. Groenafval zelf naar HVC brengen kan worden 

gestimuleerd.  

Het contract tussen de gemeente en de vereniging loopt tot 2027. Dit contract kan 

stilzwijgend worden verlengd met 10 jaar.  

  

Voor de aanpak van wateroverlast op het D-complex wordt gewacht tot er in het najaar veel 

regen gaat vallen. Dan wordt duidelijk waar de aanpak nodig is.  

  

• Tuinwinkel geen mededelingen  

  

• H.O.S.  

geen mededelingen  

  

• Overige commissies  

Kantine: de omzet in de kantine is goed.  

Verzekeringen: Linnea Abbo handelt nog een aantal lopende zaken af en daarna neemt 

Aaron Ton het geheel over. Zijn gegevens worden (na goedkeuring van Aaron)  vermeld op 

de website. Julia gaat hierover overleggen met Aaron.  

  

• Financiën   

Er zijn nog steeds achterstallige betalingen door tuinders. In totaal gaat het om een bedrag 

van 19.000 euro.   



  

  

  

• Rondvraag en sluiting  

Tom heeft 5 reservebordjes gekregen. Er missen nog 3 stickers met straatnaamgegevens. 

Deze zijn 7,50 euro per stuk en kan hij gaan bestellen.  

Julia meldt dat er klachten zijn geweest over het verbranden van wietafval. De betreffende 

tuin gaat hierover een klachtenbrief krijgen.  

Het huishoudelijk regelement is aangepast en kan naar de drukker. Aan nieuwe tuinders 

wordt het regelement overhandigd.  


